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Protokół nr 30/2013 

posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach, odbytego  

w dniu 24 stycznia 2013 r. w godz. od 15
30

 do 16
30

  

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach.  
 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1/ Zdzisław Przełomiec   – Przewodniczący Komisji, 

2/ Zdzisław Koncewicz   – Wiceprzewodniczący Komisji, 

3/ Zbigniew De-Mezer, 

4/ Włodzimierz Marczewski, 

5/ Agnieszka Rzatkowska,  

6/ Andrzej Turowski, 

7/ Tadeusz Zamaro.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1/ Łukasz Kurzyna    – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk,  

2/ Sławomir Sieczkowski   Naczelnik Wydz. FN, 

3/ Honorata Rudnik    Naczelnik Wydz. Z, 

4/ Małgorzata Włoskowska   Naczelnik Wydz. AGP, 

5/ Alicja Jacewicz      Naczelnik Wydz. O. 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec, który powitał zebranych i nadmienił,  

że porządek posiedzenia wraz z materiałami został członkom komisji przesłany. Łukasz Kurzyna 

wycofał pkt. 7 brzmiący: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie terminu częstotliwości  

i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi”. Radni nie wnieśli uwag  

i wobec czego przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołów nr 27 z 22 listopada 2012r, nr 28 z dnia 12 grudnia 2012 r.  

oraz 29 z dnia 27 grudnia 2012 r.  

2. Wypracowanie i przyjęcie Planu pracy Komisji Finansowo – Budżetowej  

w Suwałkach na 2013 r.  

3. Informacja z realizacji „Programu pierwotnej profilaktyki raka szyjki macicy  

dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”, w 2012 roku.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu czystości  

i porządku na terenie miasta Suwałk.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości zagospodarowania tych odpadów  

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za zagospodarowanie odpadów komunalnych oraz stawki tej opłat.  
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów rekreacyjnych zalewu Arkadia  

i terenów wzdłuż rzeki Czarnej Hańczy w Suwałkach.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie planowania  

w budżecie Gminy Miasto Suwałki środków finansowych na pomoc zdrowotną  

dla nauczycieli, a także przyjęcia Regulaminu określającego rodzaje świadczeń  

oraz warunki i sposób ich  przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej 

nauczycielom przedszkoli, szkół i placówek oświatowych oraz placówki opiekuńczo – 

wychowawczej i ośrodka adopcyjno – opiekuńczego prowadzonych przez Gminę 

Miasto Suwałki.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2013 r.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Suwałki na lata 2013 – 2030.   

11. Wolne wnioski. 

 
 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołów nr 27 z 22 listopada 2012r, nr 28 z dnia 12 grudnia 2012 r.  

oraz 29 z dnia 27 grudnia 2012 r. 

Zdzisław Przełomiec poinformował, iż protokoły z poprzednich posiedzeń Komisji  

Finansowo-Budżetowej zostały sporządzone i zapytał radnych o ewentualne uwagi i wnioski.  

Zebrani nie zgłosili zastrzeżeń, wobec czego stwierdził, że protokoły zostały przyjęte przez 

Komisję. 

 

 

Ad pkt. 2 

Wypracowanie i przyjęcie Planu pracy Komisji Finansowo – Budżetowej  

w Suwałkach na 2013 r.  

Plan pracy stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Łukasz Kurzyna nadmienił, że ze względu na zmianę ustawy o porządku i czystości w gminach 

pkt. 7 dotyczący projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za zagospodarowanie odpadów komunalnych oraz stawki tej opłaty, został przeniesiony  

ze styczniowego posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej na kolejne posiedzenie w lutym. 

Wprowadzony też zostanie dodatkowy punkt dotyczący projektu uchwały  

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego Plan pracy Komisji Finansowo-

Budżetowej w Suwałkach na 2013 został przyjęty. 

 

 

Ad pkt. 3 

Informacja z realizacji „Programu pierwotnej profilaktyki raka szyjki macicy  

dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”, w 2012 roku.  

Informacja… stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Honorata Rudnik zreferowała przedłożoną informację. 

 

Łukasz Kurzyna nadmienił, iż w przypadku szczepionek rodzice mają wątpliwości  

co do jej skuteczności oraz boją się powikłań w przyszłości. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego Informacja… została przyjęta. 

 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu czystości  

i porządku na terenie miasta Suwałk.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Łukasz Kurzyna zreferował przedłożony projekt uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  

przeciw    – 0, 

wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu 

czystości i porządku na terenie miasta Suwałk. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Łukasz Kurzyna zreferował przedłożony projekt uchwały.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  

przeciw    – 0, 

wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości zagospodarowania tych odpadów  

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za zagospodarowanie odpadów komunalnych oraz stawki tej opłat.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Łukasz Kurzyna zreferował przedłożony projekt uchwały.  

 

Zdzisław Koncewicz zapytał co jest przyczyną znacznie wyższej opłaty w nieruchomościach 

jednorodzinnych. 

 

Łukasz Kurzyna oznajmił, iż kalkulacja została wykonana z należytą starannością. Koszt 

jednostkowy wywozu kontenerów przy zabudowie jednorodzinnej jest znacznie wyższy niż przy 

zabudowie wielorodzinnej. Urząd Miejski ma obowiązek, odebrać wszystkie odpady komunalne 

od mieszkańców niezależnie od ilości, dlatego też przewiduje się przyrost ilości śmieci w 

zabudowie jednorodzinnej.  

 Zastępca Prezydenta zapewnił, iż każdy mieszkaniec otrzyma w niedługim czasie folder 

informacyjny, w którym znajdzie odpowiedz na wszystkie nurtujące kwestie. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  

przeciw    – 0, 

wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za zagospodarowanie odpadów komunalnych oraz stawki tej opłat. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Ad pkt.7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów rekreacyjnych zalewu Arkadia i terenów wzdłuż rzeki Czarnej 

Hańczy w Suwałkach.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Małgorzata Włoskowska zreferowała przedłożony projekt uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  

przeciw    – 0, 

wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenów rekreacyjnych zalewu Arkadia  

i terenów wzdłuż rzeki Czarnej Hańczy w Suwałkach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie planowania  

w budżecie Gminy Miasto Suwałki środków finansowych na pomoc zdrowotną  

dla nauczycieli, a także przyjęcia Regulaminu określającego rodzaje świadczeń  

oraz warunki i sposób ich przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej nauczycielom 

przedszkoli, szkół i placówek oświatowych oraz placówki opiekuńczo – wychowawczej  

i ośrodka adopcyjno – opiekuńczego prowadzonych przez Gminę Miasto Suwałki.  

Projekt uchwał stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Zbigniew De-Mezer zwrócił się z prośbą o sprawdzenie, który z trzech podmiotów opiniujących 

powyższą uchwałę (tj. Organizację Międzyzakładową NSZZ „Solidarność” Pracowników 

Oświaty i Wychowania w Białymstoku, Zarząd Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w 

Suwałkach oraz Oddział Regionu Podlaskiego NSZZ” Solidarność” w Suwałkach) jest 

reprezentatywną organizacją z punktu widzenia ustawy o związkach zawodowych. 

Alicja Jacewicz zobowiązała się sprawdzić tę kwestię i niezwłocznie poinformować o niej 

radnego Zbigniewa De-Mezera. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  

przeciw    – 0, 

wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie planowania  

w budżecie Gminy Miasto Suwałki środków finansowych na pomoc zdrowotną  

dla nauczycieli, a także przyjęcia Regulaminu określającego rodzaje świadczeń  

oraz warunki i sposób ich przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej nauczycielom 

przedszkoli, szkół i placówek oświatowych oraz placówki opiekuńczo – wychowawczej  

i ośrodka adopcyjno – opiekuńczego prowadzonych przez Gminę Miasto Suwałki.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2013 r.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Sławomir Sieczkowski i Łukasz Kurzyna zreferowali przedłożony projekt uchwały. 

 

Sławomir Sieczkowski zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na zwiększeniu 

środków na nowe zadanie inwestycyjne, tj. dokumentację przyszłościową, która będzie 

opracowywana w związku z przebudową Hotelu Suwalszczyzna oraz zwiększenie wydatków  

na przebudowę ulicy Nowomiejskiej. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  

przeciw    – 0, 

wstrzymało się od głosu  – 0. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

na 2013 r. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2013 – 2030.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  

przeciw    – 0, 

wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Suwałki na lata 2013 – 2030.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 11 

Wolne wnioski 

Łukasz Kurzyna opowiedział o przyszłych pracach związanych z odnowieniem budynku  

po Hotelu Suwalszczyzna w celu zagospodarowania pomieszczeń na biura pracownikom Urzędu 

Miejskiego w Suwałkach.  

 

Nie było innych głosów w dyskusji w związku z tym protokół zakończono.  

    

 
 

Przewodniczący Komisji 

Finansowo – Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
 

Zdzisław Przełomiec 

 

 
Protokołowała:       

Ewa Kasjanowicz  

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


